
Schriftelijke vragen pabofonds 
 
Geacht college, 
 
De vergrijzing in de nu al krap bezette personeelsbestanden in het primair onderwijs leiden binnen en 
buiten onze gemeente tot uitdagingen. In verschillende gemeenten en vanuit het Rijk zien we dat er 
maatregelen worden getroffen om de instroom richting het onderwijs te vergroten, de uitval in de 
lerarenopleidingen te beperken en pabostudenten te binden binnen de eigen gemeente. Met het 
relatief grote aantal pabostudenten binnen onze gemeente en de voorgenoemde krapte ziet de fractie 
van het CDA Groningen kansen en noodzaak om de instroom van basisschoolleraren in onze gemeente 
te vergroten.  
 
Dit brengt onze fractie tot de volgende vragen: 
 

- Is uw college bereid om in navolging van de gemeente Den Haag en in samenwerking met 
Groningse schoolbesturen een lokaal docentenfonds op te richten en daaruit de collegegelden 
van pabostudenten te bekostigen, mits zij zich voor een substantiële periode na hun studie 
verbinden aan Groningen? 

- Is uw college bereid om in lijn met de recente oproep van de Algemene Onderwijsbond en in 
samenwerking met Groningse schoolbesturen een lokaal docentenfonds op te richten en 
daaruit een stagevergoeding van 750 euro per maand naar rato van een vijfdaagse stageweek 
te bekostigen voor alle stagelopende pabostudenten die nog niet aan de LIO-fase van hun 
opleiding zijn begonnen? 

- Is uw college van mening dat de verschillen in krapte in het primair onderwijs binnen onze 
gemeente verband houden met de ligging van scholen? Specifieker in hoeverre er verschillen 
per dorp en of wijk zichtbaar zijn en welke oorzaken hieraan ten grondslag liggen? 

- Bent u in de gelegenheid en bereid om een grove doorkijk te geven met betrekking tot de 
krapteprognose in het Groningse primair onderwijs van nu tot 2050? 

- Welke plannen worden er op dit moment verder ontwikkeld om het lerarentekort in onze 
gemeente te bestrijden? 

 
Met hartelijke groet, 
 
Jalt de Haan 
 
 


